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INTERPELACJA 

w sprawie podania wysokości kwot oszczędności, jakie miasto pozyskuje w postaci 
niedofinansowywania remontu zasobu komunalnego starych, jak i tych zabytkowych kamienic 
w Lublinie 

Uprzejmie zwracam się z prośbą o podanie wysokości kwot oszczędności, jakie miasto 

pozyskuje w postaci niedofinansowywania remontu zasobu komunalnego starych, jak i tych 

zabytkowych kamienic w Lublinie. Czy z tego działania wykazywane są straty, w efekcie 
doprowadzenia ich do ruiny? Przykład zdarzeń w kamienicach: ul. Żelazna 18, ul. Lubartowska 

(zawalenia). 

Proszę o wyjaśnienia, dlaczego gmina ciężar finansowy utrzymania remontów m1ema 

komunalnego przenosi na (mieszkańców), czyli Miejski Zarząd Nieruchomości Komunalnych? 
Dlaczego rok w rok przekazuje coraz mniejsze środki finansowe na remonty? W jakim kierunku idzie 
taka polityka i jaką cenę zapłacą mieszkańcy - budżet miasta w przyszłości? Czy celem miasta jest 

sprzedaż działek pozostałych po kamienicach komunalnych? 

Proszę o szczegółowe podanie potrzeb finansowych, jakie musiałby zapewnić budżet miasta, 

corocznie dla ZNK - ich składane wnioski do budżetu (od 2012 r. do 2023 r.) celem obliczenia, jakie 
powstały zaniedbania budżetowe w ciągu ostatnich dziesięciu lat. 

Z wyrazami szacunku 


